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 Zápis z 4. jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP  
 
 
Datum konání:     4. 12. 2013 od 16,00 h do 17,10 h 
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
1. Program 4. jednání  
Program byl odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 7-0-0). 
 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis z 4. jednání byl bez připomínek odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 7-0-0). 
 
Předseda P. Hána omluvil ředitele PČR Mgr. Vondráška (sl. jednání), který se dostaví 
později a ředitele BKR MHMP Ing. Juránka (sl. cesta), kterého zastoupil Ing. Šlapal. 
 
 
3. Plán termínů na 1. pololetí 2014 
P. Hána  sdělil, že u 1. jednání dne 15. ledna 2014 z důvodu kolize jednání více výborů 
došlo ke změně hodiny (z 16,00 na 17,00 h). 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu schvaluje plán termínů na 1. pololetí 2014. 

hlasování 7-0-0 
 
 
4 Informační zpráva o zajištění oslav Silvestra 2013 a Nového roku 2014 v HMP  
Ing. Šlapal zmínil konkrétní přijatá opatření k zabezpečení veřejného pořádku při oslavách 
Silvestra a ohňostroje 1. 1. 2014 na Letné (protipožární a zdravotnická), k dopravním 
opatřením bude vydáno MČ Praha 1 dopravně inženýrské rozhodnutí (DIR), budou 
konány za účasti zástupců MČ Praha 1, organizátora akce spol. TAIKO, předsedy výboru 
P. Hány a ředitelů složek ZBS  koordinační porady.  
P. Hána poděkoval všem, kdo se podílejí na přípravě akce,  tlumočil poděkování ředitele 
BKR Ing. Juránka ředitelům složek ZBS za součinnost a velmi klidný průběh letošního 
rozsvěcování vánočního stromu, které proběhlo 30. 11. 2013 na Staroměstském náměstí. 
diskuze: 
D. Hodek – na základě připomínek obyvatel, hoteliérů, občanských sdružení a zkušeností 
některých evropských metropolí navrhl zabývat se legislativní změnou vyhlášky 
upravující režim užívání pyrotechniky; 
P. Hána – zákaz pyrotechniky by uvítali nejen složky ZBS, ale především majitelé psů, 
v případě předložení návrhu OZV výbor tuto problematiku projedná; 
JUDr. Ledl – dotázal se na konkrétní informace k plánovanému projektu „Olympijský 
park Soči“ na Letné; 
MUDr. Schwarz – ZZS bude zajišťovat zdravotní službu v areálu, kde budou probíhat celý 
den sportovní akce; 
Ing. Šuster – areál se začne stavět 15. 1. 2014 a bude obdobou Olympijského domu v Soči, 
v provozu bude od 6. do konce února, bezpečnost v areálu zajistí najatá agentura 
pořadatele ve spolupráci s MP; 
P. Hána - požádal, aby na jednání dne 15. 1. 2014 byla podána informace o 
aktuálním stavu příprav projektu (olympijský park). 
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usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu o zajištění oslav Silvestra 2013 a 
Nového roku 2014 v HMP na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
(přišel Blažek) 

 
 
5a) Zpráva KŘ policie HMP k bezpečnostní situaci v HMP za listopad 2013 
Úvodní komentář  provedl nám. řed. plk. Ing. Bezouška.  
 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu PČR k bezpečnostní situaci 
v HMP za  listopad 2013 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
 

 
 
5b) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za listopad 2013 
Mgr. Pešek ze zprávy vyzdvihl některá fakta: HZSP řešil 613 událostí, 161 ohňů 
(mimořádný byl oheň ve St. tiskárně cenin) a byla otevřena 11. hasičská stanice (P4-
Modřany). 
diskuze: 
JUDr. Ledl – požádal o vysvětlení zkratky NVS u zásahu na letišti v Ruzyni; 
Mgr. Pešek – užitá zkratka je nástražný výbušný systém (bomba). 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu HZSP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  listopad 2013 na vědomí.  

hlasování 9-0-0 
(přišla Krobová Hášová) 

 
 
 
5c) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za listopad 2013 
Ředitel MUDr. Schwarz sdělil, že počet  výjezdů k 30.11. již přesahuje počet za celý 
loňský rok. 
diskuze: 
JUDr. Krobová Hášová – dotázala se na aktuální stav problému s umisťováním pacientů; 
MUDr. Schwarz – došlo k mírnému zlepšení, ale problém přetrvává (2 až 3 případy 
denně). Ve statistice jsou uváděny pouze nejproblémovější případy. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu ZZS HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  listopad 2013 na vědomí.  

hlasování 9-0-0 
 
 
 
5d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci v HMP za listopad 2013 
Zpráva dle ředitele Městské policie Ing. Šustra nevyžaduje podrobný komentář. 



 3 

diskuze: 
D. Hodek – v souvislosti s pozastavením náboru MP vznesl dotaz na aktuální personální 
stav; 
Ing. Šuster – konstatoval, že v tuto chvíli podstav není zásadní, v probíhajících kurzech je 
45 nových zaměstnanců a od ledna 2014 bude spuštěna nová náborová kampaň. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu MP HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  listopad 2013 na vědomí.  

hlasování 9-0-0 
 
 
 
6. Zpráva o činnosti SS HMP za listopad 2013 
Zprávu uvedl nově jmenovaný ředitel SS HMP Mgr. Bohdan Frajt.  
diskuze: 
J. Liška – požádal o informaci, zda byly dokoupeny chybějící klíče ke stojkám PPO a jak 
je smluvně zajištěna doprava z areálu Dubeč; 
Mgr. Frajt – klíče jsou v dostatečném počtu, doprava je zajištěna z vlastních zdrojů; 
JUDr. Blažek – vyjádřil nespokojenost, že jako zastupitel nebyl informován o vypsání 
výběr. řízení ani o  jmenování nového ředitele příspěvkové organizace SS HMP. I přes 
výlučnou pravomoc Rady HMP by uvítal lepší komunikaci se členy Výboru pro 
bezpečnost a legislativu ZHMP a upozornil, že bude v této věci interpelovat pana 
primátora. 
Mgr. Frajt – zmínil, že organizace SS HMP  má svůj vývoj a přislíbil navázat na předešlou 
dobrou práci vedení organizace; 
JUDr. Blažek – upřesnil, že se nejedná o osobní záležitost, ale jde o vážnost a komunikaci 
se členy výboru; 
P. Hána – doplnil, že osobně žádal o účast již ve výběr. řízení na ředitele MP HMP a 
potvrdil, že komunikace představitelů města se  členy výboru není ideální. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu o činnosti SS HMP za  listopad 
2013 na vědomí.  

hlasování 10-0-0 
(přišla Kloudová) 

 
 

6. Různé 
D. Hodek – vznesl dotaz na aktuální stav návrhu zákona o regulaci prostituce a kdo 
obhajoval za HMP ve vládě; 
P. Hána – sdělil, že vláda v demisi návrh zákona neprojednávala; 
JUDr. Blažek – návrh zákona musí být při ukončení činnosti Poslanecké sněmovny 
opětovně předložen, obhajovat předložený zákon by měl za Prahu rad. Manhart, požádal 
předsedu P. Hánu, aby vyzval Mgr. Manharta informovat VBL o aktuální situaci; 
JUDr. Žáčková – podrobně vysvětlila průběh připomínkového procesu a zmínila 
politickou situaci v létě t.r., která zastavila projednání zákona; 
JUDr. Krobová Hášová – informovala o řešení situace francouzským parlamentem 
(represivní způsob - udělení pokuty klientovi prostitutky).  
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP žádá rad. Manharta o informaci o aktuálním 
stavu návrhu zákona o regulaci prostituce. 
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hlasování 10-0-0 
 
Mgr. Vondrášek – poděkoval všem členům výboru a ředitelům složek ZBS za vynikající 
spolupráci a komunikaci v průběhu celého roku 2013 a podal informaci o současné situaci 
(dva policejní prezidenti); 
JUDr. Krobová Hášová – vznesla dotaz na počet a provoz dopravních hřišť; 
Mgr. Vondrášek – v areálu Muzea policie je jedno hřiště, které je využíváno školami 
k dopravní výuce; 
Ing. Šuster – MP využívá v rámci prevence a dopravní výchovy dvě nebo tři hřiště; 
JUDr. Blažek – dotázal se na výsledek přijatého usnesení výboru na zpracování analýzy 
příčin rostoucí dopravní nehodovosti; 
P. Hána – sdělil, že dopis zaslal panu primátorovi, zatím neobdržel odpověď; 
Ing. Šenarová – požádala výbor o větší spolupráci při řešení dopravní situace v ul. 
V Holešovičkách, požádala o výstup z vypracované analýzy a nabídla součinnost OS „Za 
naši budoucnost“; 
P. Hána – přislíbil, že předá informaci o nabídnuté spolupráci OS panu primátorovi. 
Popřál klidné a příjemné Vánoce, vše dobré v novém roce a připomněl, že první jednání 
výboru 15. ledna 2014 se koná mimořádně od 17,00 hodin. 
 
 
 
Další jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP se uskuteční  15. 1. 2014 od 
17,00 hodin na MHMP, Mariánské n. 2, Praha 1, č. dv. 430. 
 
 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 
  JUDr. L. Ledl 
 
 
 
       


	Zapsala: R. Procházková

